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Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 7.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  

Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty, 
przywitał wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 11 członków 
Komisji Budżetu i Oświaty oraz zaproszeni goście. Przewodniczący stwierdził kworum do prac 
Komisji.  

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości komisji stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołów: Nr 5.2024 z posiedzenia komisji w dniu 24.06.2024 r. i Nr 

6.2024 z posiedzenia komisji w dniu 08.08.2024 r. 
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4. Zapoznanie się z informacją na temat działalności podmiotów odpowiedzialnych za 
stan zdrowia mieszkańców gminy Kunów. 

5. Zapoznanie się z informacją dotyczącą profilaktyki i higieny szkolnej w placówkach 
oświatowych na terenie gminy Kunów. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 – 2037. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kunów na 2024 r. 

8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że porządek posiedzenia zawiera 
9  punktów. Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku 
posiedzenia. 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, 
Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata 
Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła 
proponowany porządek posiedzenia. 
Porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 
 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 5.2024 z posiedzenia komisji w dniu 24.06.2024 r. i Nr 6.2024 z 
posiedzenia komisji w dniu 08.08.2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do 
protokołu nr 5  z dnia 24.06.2024 r. 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół nr 5.2024 z posiedzenia Komisji 
Budżetu  i  Oświaty z dnia 24.06.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów: Nr 5.2024 z posiedzenia komisji w dniu 24.06.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, 
Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata 
Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół 
nr 5.2024 z dnia 24.06.2024 r. 
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 24.06.2024 r. znajduje się w teczce oznaczonej: 
Or.0012.3.2024-2029. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu 
nr 6 z dnia z dnia 08.08.2024 r.? 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół nr 6.2024 z posiedzenia Komisji Budżetu  
i   Oświaty z dnia 08.08.2024 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu Nr 6.2024 z posiedzenia komisji w dniu 08.08.2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, 
Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata 
Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół 
nr 6.2024 z dnia 08.08.2024 r. 
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 08.08.2024 r. znajduje się w teczce oznaczonej: 
Or.0012.3.2024-2029. 
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 
 
4. Zapoznanie się z informacją na temat działalności podmiotów odpowiedzialnych za stan 
zdrowia mieszkańców gminy Kunów. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że materiały do przedmiotowego 
punktu zostały udostępnione radnym w systemie e-sesja i poprosił o zabranie głosu 
Dyrektora ośrodka „Vitamed” Pana Nikodema Skoczeń. 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń przedstawił informację na temat 
działalności podmiotów odpowiedzialnych za stan zdrowia mieszkańców gminy Kunów. 
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Radny Grzegorz Wanat  poinformował, że mieszkańcy są bardzo niezadowoleni z powodu 
braku opieki stomatologicznej w gminie Kunów. Sprawia to im duży kłopot i utrudnienia 
w  codziennym życiu. Muszą jeździć do gabinetów stomatologicznych poza terenem gminy 
albo płacić bardzo duże sumy pieniędzy za leczenie prywatne. Radny zgłosił również problem 
z komunikacją z ośrodkiem zdrowia (trudności z tzw. „dodzwonieniem się”) oraz przekazał 
prośbę mieszkańców o zwiększenie liczby dyżurów dla doktora Rosińskiego, który cieszy się 
ogromną sympatią i uznaniem pacjentów. Radny dodał, że mieszkańcy nie są zadowoleni 
z  długiego czasu oczekiwania na zabieg u fizjoterapeuty (czas oczekiwania to nawet rok). 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń poinformował, że zapewnienie 
wyposażenia gabinetu na przyzwoitym poziomie, zapewniającym podstawowy zakres usług 
z  diagnostyką radiologiczną jest bardzo kosztowne, jest to kwota około 200-300 tysięcy zł na 
start. Prowadzenie usług stomatologicznych na NFZ jest niedochodowe, więc takie inwestycje 
nie mają racji bytu.  Poza tym w tej chwili pomieszczenia służące do świadczenia tych usług 
zajmuje inny niezależny podmiot „BelleDonte”. 
Radny Grzegorz Wanat poinformował, że przede wszystkim chodzi o najbardziej podstawowe 
usługi takie jak wyrwanie zęba, więc zorganizowanie tego nie powinno generować tak 
wysokich kosztów. A w prywatnych placówkach koszt takiej usługi to niemal 400 zł, więc 
stomatolog w ramach NFZ jest bardzo potrzebny. 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń poinformował, że „Vitamed” od 
ponad 2 lat stara się zorganizować taką usługę i kieruje do lekarzy stomatologów zapytania, 
prośby o możliwość świadczenia przez nich usług stomatologicznych w ramach NFZ. 
Stomatolodzy nie są zainteresowani pracą za tak niskie stawki oraz nie są zadowoleni z jakości 
materiałów stomatologicznych finansowanych ze środków NFZ. 
Radny Grzegorz Wanat zapytał co stało się ze sprzętem, w który był wyposażony gabinet 
stomatologiczny przy ul. Fabrycznej w Kunowie? 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń poinformował, że gabinet 
stomatologiczny przy ul. Fabrycznej nie nadaje się do przyjmowania pacjentów, sprzęt nie 
spełnia podstawowych norm, a pomieszczenia nadają się do remontu i renowacji. 
Radny Grzegorz Wanat zapytał, gdzie w takiej sytuacji Pani pielęgniarka kieruje  uczniów na 
m.in zabieg fluoryzacji. 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń poinformował, że w takich 
sytuacjach „Vitamed” podaje listę placówek objętych NFZ, z których pacjenci mogą skorzystać. 
Jest to m.in. „PROMED” przy ul. Kilińskiego w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
Radny Grzegorz Wanat poinformował, że będzie namawiał radnych i Pana Burmistrza do 
interwencji i jak najszybszego rozwiązania tej sprawy, ponieważ mieszkańcy naprawdę 
potrzebują darmowego stomatologa, więc trzeba spróbować poszukać innych rozwiązań np. 
dofinansowań unijnych. 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń odnosząc się do pytania o doktora 
Rosińskiego potwierdził, że rzeczywiście Pan doktor cieszy się dużą sympatią i uznaniem 
pacjentów i kolejki do jego gabinetu są naprawdę długie. „Vitamed” stara się „wykorzystać” 
każdą możliwą wolną godzinę Pana doktora Rosińskiego i prosi go o kolejne dyżury w ośrodku. 
Jeśli chodzi o usługi fizjoterapeutyczne, one również cieszą się dużym zainteresowaniem 
pacjentów. Jednak czas oczekiwania na zabieg w naszej placówce jest jednym z najkrótszych 
w całym powiecie. Pracownicy starają się przyjąć jak najwięcej pacjentów i maksymalnie 
skrócić czas oczekiwania na zabieg. 
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Radna Maria Pająk zapytała w imieniu mieszkańców m.in. miejscowości Doły Biskupie czy jest 
możliwość zorganizowania w ramach profilaktyki, bezpłatnych zajęć cyklicznych dla osób ze 
schorzeniami kręgosłupa? 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń odpowiedział, że ośrodek „Vitamed" 
zorientuje się w kwestii możliwości organizacji  zajęć profilaktycznych. Jeżeli NFZ posiada takie 
programy profilaktyczne i zgodziłby się na ich zakontraktowanie, wtedy ośrodek jak 
najbardziej jest skłonny je zorganizować. 
Radny Darek Różalski poinformował, że w ubiegłym roku gościem Rady był Dyrektor NZOZ 
„Vitamed” Andrzej Wyjadłowski i zapewnił, że ośrodek zapewni usługi stomatologiczne 
i  ginekologiczne w ramach NFZ dla mieszkańców naszej gminy. Pan Radny dodał, że w o wiele 
mniejszych gminach te usługi są dostępne, a w Kunowie niestety nie. 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń poinformował, że w tym momencie 
jedynym podmiotem świadczącym usługi stomatologiczne w ośrodku jest niezależny gabinet 
„BellaDonte”. Nie prowadzi on żadnych usług w ramach NFZ. Jeśli chodzi o NZOZ „Vitamed”, 
obecnie również nie jest możliwe świadczenie żadnych usług stomatologicznych w ramach 
NFZ, głownie z powodów finansowych i braku dostępnych stomatologów. Takie są realia 
rynkowe i wygląda na to, że w najbliższym czasie nie ulegnie to zmianie. 
Radny Marek Mikos zapytał o profilaktykę szkolną w zakresie skrzywień kręgosłupa i innych 
wad postawy u dzieci. Czy są prowadzone badania w tym zakresie i czy dzieci są kierowane na 
zajęcia rehabilitacyjne? 
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń odpowiedział, że Pani pielęgniarka 
szkolna w ramach działań profilaktycznych i badań bilansowych dzieci i młodzieży szkolnej, 
udziela informacji o dostępnych zajęciach korekcyjnych i rehabilitacyjnych. 
Radny Marek Mikos poinformował, że w naszej gminie jest duża liczba dzieci z wadami 
postawy i zapytał czy byłaby możliwość zorganizowania takich zajęć właśnie na terenie gminy 
Kunów.  
Dyrektor NZOZ „Vitamed” w Kunowie Nikodem Skoczeń odpowiedział, że to prawda, że 
problem związany z wadami postawy się nasila. Wszyscy prowadzą głównie siedzący i mało 
aktywny tryb życia, więc to logiczne, że wśród dzieci i młodzieży również występuje ten 
problem. Pan Dyrektor poinformował, że wystąpi do NFZ z zapytaniem jakie są wymagania 
odnośnie personelu do prowadzenia zajęć korekcyjno-rehabilitacyjnych. I jeśli będzie 
możliwość zorganizowania tych zajęć w ramach personelu, który w tej chwili jest zatrudniony 
w  ośrodku, to jak najbardziej takie zajęcia zostaną zorganizowane. 
 
Informacja na temat działalności podmiotów odpowiedzialnych za stan zdrowia 
mieszkańców gminy Kunów stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 
 
 
5. Zapoznanie się z informacją dotyczącą profilaktyki i higieny szkolnej w placówkach 
oświatowych na terenie gminy Kunów. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że materiały do przedmiotowego 
punktu zostały udostępnione radnym w systemie e-sesja i zapytał czy radni mają pytania 
odnośnie ww. informacji. 
Nie było pytań i uwag. 
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Informacja  dotycząca profilaktyki i higieny szkolnej w placówkach oświatowych na terenie 
gminy Kunów stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 
 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 – 2037. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie 
zmian zawartych w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła ww. projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024-2037. 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu 
uchwały i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
Radny Sylwester Jedlikowski poprosił o informację na temat zwiększenia nakładów na 
realizację przedsięwzięcia pn.: „Zakup sprzętu do celów przeciwdziałania klęskom żywiołowym 
na potrzeby OSP w Nietulisku Dużym” – kwota 1 518 473,15 zł, w tym: wydatki w roku 2024 – 
1223,15 zł, wydatki w roku 2025 – 1 517 250,00 zł i zapytał, w którym miejscu została 
umieszczona informacja o dofinansowaniu na ten cel w kwocie ok. 300 tysięcy zł. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że w WPF-ie nie można rozdzielić jeszcze środków na wkład własny 
i   dofinansowanie, więc ta kwota nie została jeszcze uwzględniona w projekcie uchwały. 
Radna Donata Zębala zapytała czy w realizacji przedsięwzięcia pn.: „Modernizacja oświetlenia 
ulicznego w Gminie Kunów” jest przewidziana miejscowość Prawęcin? 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że w ramach tego zadania zostanie wymienione łącznie w całej gminie ok. 776 
lamp i przewodów, w tym m.in. w miejscowości Prawęcin. 
Radna Beata Łukawska zapytała czy jest możliwość uporządkowania kolejności lamp w taki 
sposób, aby lampa była umieszczona na co drugim słupie. W tej chwili lampy są rozłożone 
nieregularnie? 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że w zakresie inwestycji jest wskazana ilość lamp i wszystkie, które istnieją 
mają zostać wymienione. Pani Kierownik dodała, że razem z Kierownikiem Referatu Spraw 
Obywatelskich i Środowiska Jarosławem Adamskim zastanowi się nad rozwiązaniem tego 
problemu i sprawdzi czy jest to w ogóle możliwe w danej sytuacji. 
Radny Sylwester Jedlikowski  zapytał czy jest możliwe wykonanie oświetlenia w miejscowości 
Bukowie od domu nr 1? 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że wykonanie oświetlenia w tym miejscu jest umieszczone w planach do 
realizacji w przyszłości, kiedy pojawią się środki na ten cel. 
 
Przewodniczący Cezary Szwajda zapytał radnych, czy są jeszcze pytania do omówionego 
projektu uchwały? Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych 
o  wyrażenie opinii w formie głosowania? 
 
Głosowano w sprawie: 
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zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 – 2037.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, 
Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata 
Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2024 -2037.  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 6. 
 
 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Panią Skarbnik Danutę Fijas o przybliżenie 
zmian zawartych w projekcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kunów na 2024 r. 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła ww. projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r.  
Radna Donata Zębala zapytała czego dokładnie dotyczy zwiększenie planu wydatków na 
realizację zadania pn.: „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych, ul. Iłżecka 
w  Kunowie” o kwotę 500 zł? 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas odpowiedziała, że chodzi o wszelkiego rodzaju pozwolenia. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że są to wszelkie koszty uzgodnień i opinii. Jednak te środki wrócą do nas, bo 
generalnie takie koszty ponosi wykonawca. 
Przewodniczący Cezary Szwajda zapytał radnych, czy są jeszcze pytania do omówionego 
projektu uchwały? Radni nie wnieśli więcej pytań, Przewodniczący poprosił radnych 
o  wyrażenie opinii w formie głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Kunów na 2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, 
Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata 
Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 7. 
 
8. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał członków Komisji oraz gości czy mają jakieś 
wnioski lub informacje do przekazania? 
Radny Sylwester Jedlikowski zapytał o budowę paneli fotowoltaicznych w miejscowości 
Bukowie, kto nadzorował i decydował w sprawie tej inwestycji? 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że w miejscu wybudowania paneli był inspektorzy nadzoru oraz kierownik 
budowy. Przeprowadzali oni analizę optymalności działania paneli i wskazali to miejsce jako 
najbardziej optymalne. Pani Kierownik dodała, że krzewy po prawej stronie paneli 
fotowoltaicznych zostaną wycięte przez wykonawcę, co powinno usprawnić ich działanie. 
Radny Sylwester Jedlikowski poinformował, że obecne umiejscowienie paneli na pewno nie 
zapewni dostępu promieni słonecznych do nich. Radny zaproponował, aby zastanowić się nad 
zmianą lokalizacji paneli. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
odpowiedziała, że Gmina w pełni polega na kwalifikacjach fachowców zajmujących się budową 
i nadzorem tej inwestycji. Są to osoby posiadające wszystkie niezbędne uprawnienia oraz 
doświadczenie potrzebne do realizacji takich projektów. Jeżeli okaże się, że rzeczywiście 
popełnili błąd w tym zakresie,  będzie to weryfikowane. 
Radny Sylwester Jedlikowski zgłosił problem „zagrzybionych” ścian w budynku remizy 
w  Bukowiu.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że wykonawca remontu remizy zajmie się tym problemem, ponieważ remont 
jest  objęty gwarancją. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 8. 
 
 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował wszystkim obecnym za udział 
w  posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty w tym dniu. 
 
Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
 



9 

 

 
 

    Przewodniczący Komisji 
     Budżetu i Oświaty 

 
                                                                                                          Cezary Szwajda                                       

  

  

 
Przygotował(a): Ewa Kwaśnik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


